
Zápis z členské schůze KLUBU CHOVATELŮ NĚMECKÝCH DOG, z. s. 

23. 3. 2024 – Nepolisy 

 

Přítomno dle prezenční listiny 36 členů KCHND a 6 hostů 

 

1) Zahájení a volba komisí  - členskou schůzi zahájil předseda klubu, pan Miroslav Václavík. 

Přivítal přítomné a seznámil je s programem schůze, který byl členskou schůzí jednomyslně schválen. 

Minutou ticha byla uctěna památka zesnulých členů. 

Do mandátové a návrhové komise byly jednomyslně schváleny paní M. Fuglevičová, M. Kučerová  

a M. Svobodová.  

 

2) Vyhlášení nejstarší dogy za rok 2023 - přihlášeny byly čtyři německé dogy, Jamaica Catley Ranch, 

Lescott Catley Ranch, La Nuit des Petites Vernieres a Aramis Miréz Bohemia.  

Nejstarší dogou za rok 2023 byla vyhlášena černá fena Jamaica Catley Ranch, stáří 11 let  

a 4 měsíce, nar. 7. 11. 2012, otec: Drupi Catley Ranch, matka: Chardonnay Catley Ranch,  

chovatel i majitel: Lenka Vrbová. 

 

3) Zpráva předsedy o činnosti klubu - p. Miroslav Václavík seznámil přítomné s činností klubu za uplynulý 

rok. Zpráva bude zveřejněna na webových stránkách klubu.  

 

4) Zprávy krajských poradců a hlavního poradce chovu - zprávy přednesli pp. V. Adlt,  

I. Herinková, J. Krsová, M. Krinke, M. Václavík a M. Fuglevičová v zastoupení H. Kovalové.  

Zprávy budou zveřejněny na webových stránkách klubu. 

  

5) Zpráva ekonomky o hospodaření za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 - zprávu o hospodaření  

a návrh rozpočtu na rok 2024 přednesla pí J. Krsová. Návrh rozpočtu byl jednomyslně schválen. Zpráva 

i návrh rozpočtu budou zveřejněny na webových stránkách klubu. 

6) Zpráva kontrolní komise - zprávu kontrolní komise přednesl p. P. Hofírek. Zpráva bude zveřejněna  
na webových stránkách klubu.  
 

7) Zpráva výcvikového kolegia - zprávu za výcvikové kolegium přednesla pí J. Krsová, pí H. Dědičová se 

z účasti na členské schůzi omluvila. Zpráva bude zveřejněna na webových stránkách klubu. 

Připomínka pí Z. Lhotové - při plánování termínů klubových akcí by se měl brát ohled i na termíny akcí 

výcvikových, aby nekolidovaly jako nyní. 

                                                                                                       

8) Úprava bonitačního řádu - s pozvánkou na členskou schůzi byl členům klubu zaslán i návrh nového 

znění bonitačního řádu a byl v navrhovaném znění jednomyslně schválen.  

MVDr. K. Nová přednesla ještě návrh na změnu ve speciálních ustanoveních, v bodě 11 tak,  

aby poškození/extrakci chrupu potvrzoval veterinární lékař.  

Pro původní znění bodu 11 hlasovalo 17 členů, pro aktualizaci dle návrhu MVDr. K. Nové hlasovalo  

19 členů. Před hlasováním o usnesení členské schůze bylo hlasování pro ne zcela přesnou formulaci 

vzato zpět, bod č. 11 zůstává nadále v původním znění a členská schůze ukládá výboru klubu připravit 

na příští členskou schůzi přesné znění tohoto bodu. 

Připomínka pí Z. Lhotové k základním ustanovením, bodu 4 - podpořit a zapojit do budoucna  

pro bonitace mladší rozhodčí. Odpověděl M. Krinke, bohužel cítí nezájem ze strany členů - chovatelů 

stát se rozhodčími. Výbor klubu určitě dá zájemcům potřebné doporučení. Bod 4 se upravuje právě 

pro nedostatek rozhodčích.  

 



9) Předání pohárů šampionům za výstavní období 2023 - poháry byly zhotoveny pro Šampiony ČMKU, 

České veterán šampiony a Interšampiony (C.I.B.) Seznam oceněných jedinců bude zveřejněn  

na webových stránkách klubu. 

 

10) Vyhlášení nejlepšího pracovního psa a feny za rok 2023 - pohár pro Nejlepšího pracovního psa získal 

skvrnitý pes DAFT PUNK Ora Dynasty, majitelky Veroniky Maštálkové, pohár pro Nejlepší pracovní fenu 

získala černá fena ELECTRA Ora Dynasty, majitelky Lenky Nováčkové. 

 

11) Nový web - pí M. Fuglevičová představila přes projekci jednotlivé oddíly rozpracovaného nového 

webu. Připomínky a návrhy z řad přítomných členů bude konzultovat s programátorem.  

 

12) Diskuze 

p. Krinke - navrhl finančně odměnit pí Fuglevičovou za práci na zpracování nového webu. Projedná 

výbor klubu. 

MVDr. Štourač - dotaz k nezveřejňování krytí a vrhů nečlenů na webu. P. Krinke - nebudeme chov 

nečlenů propagovat, ale samozřejmě jedinci zapsaní do PK budou na webu zavedeni do databáze 

jedinců. Bude také nastaven rozdílný přístup pro členy klubu a ostatní návštěvníky webu.  

MVDr. Rejthar - návrh vložit na web QR kód k placení členských příspěvků a posílat členům avízo 

k zaplacení. Pí Fuglevičová - neměl by to být problém, projedná s programátorem. 

p. Šercl - návrh zveřejnit na webu seznam členů. Dle stanov klubu nezveřejňujeme. 

pí Krsová - návrh na zvýšení členských příspěvků a poplatků za bonitace. Zásadní změna, nebyla 

členům avizovaná v programu schůze. 

pí Brázdilová - dotaz k řešení nestandardně zbarvených štěňat ve vrhu A Štěpánčino dědictví.  

P. Krinke - při kontrole vrhu jen standardní štěňata, není možné prověřovat informace ze sociálních 

sítí. Chovatel poslal hl. poradci chovu výsledek genetického testu na barvu feny ze zmiňovaného vrhu, 

která byla 10. 3. 2024 bonitována. 

p. Vevera  - návrh uskutečnit bonitaci po výstavě. P. Václavík - kvůli dřívějším špatným zkušenostem 

s tímto řešením, pro neochotu členů bonitační komise pracovat při nebo po výstavě, se bonitace  

ve výstavním dni nekonají.  

MVDr. Štourač - návrh posílat návrh rozpočtu spolu s pozvánkou na schůzi. Výbor souhlasí.  

 

p. Adlt poděkoval všem zúčastněným a vyzval ke zdravému přístupu a k chovu zdravě a s pokorou.  

 

       12)  Usnesení - návrh usnesení přednesla pí Fuglevičová. Před hlasováním o usnesení členské 

               schůze upozornil MVDr. M. Štourač na ne zcela přesnou formulaci navrhovaného bodu 11 

               bonitačního řádu, proto bylo hlasování vzato zpět a příslušný bod zůstává nadále v původním 

               znění s tím, že Členská schůze ukládá výboru klubu připravit přesné znění bodu 11  

               bonitačního řádu ke změně, dle návrhu MVDr. Nové pro příští ČS. 

               Po uvedeném upřesnění bylo usnesení členskou schůzí schváleno 35 hlasy pro, 1 se zdržel  

               hlasování. 

 

Členskou schůzi ukončil a přítomným poděkoval za účast předseda klubu pan Miroslav Václavík. 

 

V Nepolisech 23. 3. 2024 

Zapsala Marta Fuglevičová 

 

 


